
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Hou Lystbådehavn tirsdag den 11/2 – 2020.  

Til stede: Stefan, Christian, Lars, Søren, Poul og Erik. 

Afbud fra: Torben 

Herudover deltog Revisor og Havnefogeden. 

Formanden 

Formanden oplyser at man har startet en fast møderække med OK sidste tirsdag i 

hver måned, hvor man diskuterer og kommer med input til den nye lokalplan. 

 

Havnefogeden 

Det er en stille periode vi er inde i. Men alle andelspladser der har været til salg er 

solgt. Det vil sige at pt er der ingen pladser at købe. 

 

Vi er i en periode med en del forhøjet vandstand i havnen, så Anders anbefaler alle 

der har både i vandet at de kontrollerer deres fortøjninger. Et par fortøjninger  er 

allerede skåret med kniv! 

 

Økonomien. 

Revisor har i forbindelse med vores ønske om start af ”Fase 2” - renovering af den 

gamle havn - sammenfattet en investeringsplan for fremsendelse til vores bank.  

Denne var til afstemning og blev vedtaget af bestyrelsen. 

Det forventes at planen bliver offentliggjort på den kommende generalforsamling. 

 

 Årsrapporten for 2019 blev gennemgået og godkendt af bestyrelsen. 

Rapporten bliver offentliggjort i forbindelse med generalforsamlingen. 

  

          NB! Næste møde afholdes tirsdag d.10.mar. – 2020 kl.17.00 . 

 

Ref. Erik Pedersen 


